
Flavio Destro: To nie kwestia pieniędzy
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Zdaniem mediów wtorek ma być dniem, w którym wyjaśni się wszystko

odnośnie negocjacji na linii Destro - Roma. Gracz stoi przed wyborem,

Giallorossi czy Bianconeri. Portalowi gazzettagiallorossa.it udało się

skontaktować z ojcem piłkarza, Flavio Destro.

 

Panie Destro, co może nam pan powiedzieć o przyszłości syna?

- Nie wiem nic na ten temat, jestem nad morzem z rodziną. Nie wtrącam się w

wybory mojego syna.

 

Zarówno Roma jak i Juventus chcą pozyskać twojego syna. Twoje

preferencje?

- Nie mam żadnych preferencji, to co zdecyduje mój syn będzie dobre również dla

mnie. Chodzi tu o jego profesjonalne życie i to on musi zdecydować na bazie tego

co uzna za lepsze i korzystniejsze. Powtarzam, moją preferencją będzie to, co

wybierze mój syn.

 

Wydaje się, że Mattia odrzucił Romę preferując Juventus, który zaoferował

lepszy kontrakt?

- To bezpodstawne oświadczenie, mój syn nigdy nie odrzucił Romy i nie jest to

absolutnie kwestia pieniędzy. Gdyby tak było, wybrałby Niemcy, gdyż Wolfsburg

oferował jemu dwa razy większy kontrakt w porównaniu do tego co pisze się w

gazetach. Powtarzam, nie jest to absolutnie kwestia pieniędzy.

 

Jako były zawodnik poleciłbyś napastnikowi grę w drużynie prowadzonej

przez Zemana?

- Liczby mówią jasno. Poleciłbym każdemu zawodnikowi zaakceptowanie gry w

zespole trenowanym przez Zemana.
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